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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kívánnak tenni a Magyar Honvédségnél 
szolgálatot teljesítő nők fokozottabb védelme érdekében? " 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A telex.hu írta meg, hogy „kétrendbeli, a sértettel kapcsolatban fennálló egyéb hatalmi, befolyási
viszonyával  visszaélve  elkövetett  szexuális  kényszerítés  bűntettének  kísérlete  miatt  folytat
nyomozást  a  Debreceni  Regionális  Nyomozó  Ügyészség  egy honvédségi  elöljáró  ellen,  akinek
szolgálati  jogviszonya  azóta  megszűnt.  A  gyanú  szerint  a  férfi  2019  januárjától  zsarolással,
szolgálati  jogviszonyának  megszüntetésével  fenyegetőzve,  ismétlődően  szexuális  kapcsolat
létesítésére próbálta kényszeríteni egyik beosztottját, ez év májusától pedig egy másik alárendeltjét
is zaklatta,  azzal fenyegetve őt, hogy visszautasítás esetén el  fogja távolítani a honvédségtől. A
bíróság elrendelte a férfi előzetes letartóztatását.”
 
Egészen  felháborító,  hogy immár  nem telik  el  hét,  hogy ne  történne  a  HM környékén  valami
elfogadhatatlan.  Nyáron pattant ki  például  a  botrány,  ahol  hasonló gyanú egy ezredparancsnok-
helyettes alezredessel szemben merült föl, annyi különbséggel, hogy ő  - ismereteink szerint - két
beosztottjával  szemben  nem  csak  megkísérelte,  de  folytatólagosan  el  is  követte  a  szexuális
kényszerítés bűntettét.  Ez utóbbi ügyben a januárban tett  följelentésre még júliusban is  csak az
ügyészségi  vizsgálat  folyt,  anélkül,  hogy bárkit  is  meggyanúsítottak volna,  a főtiszttel  szemben
ezzel párhuzamosan indított méltatlansági eljárást pedig a Magyar Honvédség frissen kinevezett
parancsnoka, Ruszin Szendi Romulusz első intézkedései egyikeként szüntette meg – állítólag azért,
mert a vizsgálat során megállapítottak fegyelmi eljárás szükségességét is fölvetették.
 
Kérdezem ezek után miniszter urat:



 
 

1. Hogy áll e pillanatban az utóbbiként említett eset terheltjének ügye? Emeltek-e már vádat 
ellene, egyáltalán, meggyanúsították-e már?

2. Lezárult-e már a vele szemben indított fegyelmi eljárás?
3. Ha igen, milyen eredménnyel?
4. Folytatható-e fegyelmi eljárás a méltatlansági eljárással párhuzamosan? 
5. Ha igen, miért volt olyan sürgős az új parancsnoknak a méltatlansági eljárás megszüntetése?
6. Nem gondolja-e, hogy az ilyen sajnálatos esetek lagymatag kivizsgálása nem csak a Magyar 

Honvédség jó hírnevét kezdi ki, de ösztönzőleg is hat hasonló cselekmények elkövetésére?
7. Mit kívánnak tenni a Magyar Honvédségnél szolgálatot teljesítő nők fokozottabb védelme 

érdekében?
 

 
 
Budapest, 2021. november 28.
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